
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 28. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 61
Ministeren bedes oplyse, hvordan udviklingen har været i antallet af sanktio-
ner, der gives til kontanthjælpsmodtagere for hvert af årene siden 2008 og
herunder udviklingen efter at de nye regler trådte i kraft 1. januar 2014. Sank-
tionerne bedes opgjort på de forskellige sanktionstyper afhængig af ”forseel-
se”, på kontanthjælpsmodtagerens alder samt den kommune, der har givet
sanktionen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Finn.S@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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